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  8102/28012 סיכום ישיבה שהתקיימה ביום
  פגישה עם עמותת האדריכליםבנושא: 

 
 רישוי ופיקוחמנהל אגף  , אופיר מאי :השתתפו

 הממונה על רישוי בנייה , שבת יואל   
 בנייה מנהלת מערך פעולות רישוימיטל שניאור ,    
 , מנהלת דסק שירות לקוחותפירואני    
  , נציג עמותת האדריכלים לוי סרי  נועם'  אדר   
 , נציגת עמותת האדריכליםסלמה ארד  ' אדר    

 הח"מ    
 

 נושאים שעלו בדיון:
 
    

תחושה  נהישמלינים על כך שלא ניתנת אפשרות למענה אנושי , לטענתם  התכניות  מגישי -  מענה אנושי .0

 של התנהלות מול רובוט. ללא אפשרות למענה אנושי, התייעצות או שיח כלשהו מול הבוחנים.

  לכל שאלה בסיסית יש צורך בתיאום פגישה, רבים מגיעים ללא תיאום.

 מבקשים אופציה )מענה טלפוני , זמני קבלת קהל( נוספות ליצירת קשר עם הבוחנים. 

: המעבר לשירותים מקוונים החליף את קבלות הקהל שהיו נהוגות בעבר. יש לו תועלות חסות האגףיהתי

רבות, יחד עם זאת אנו ערים לתחושה הטבעית שנוצרת של מחסור במענה אנושי. זו תופעה מוכרת גם 

נים ומערכות אחרות. יש לזכור את התועלות הרבות למגישים וגם לגורמי העירייה עם מעבר מארגו

, טיוב נתונים, אין צורך ב"מתווכים", ביטול שעות המתנה 8142לשירותים מקוונים )זמינות המערכת 

 בקבלת קהל וכו'(.

 ניתן לתאם פגישות מראש עם הבוחנים באמצעות מערכת זימון התורים. 

"הערות המגיש לבודק" בה ניתן לרשום מלל חופשי ודברי הסבר  -שנה אופציה במערכת המקוונת  כמו כן י

 או הנחייה לבודקים.

 אנו בוחנים אפשרויות למתן מענה אנושי נוסף.

 

עורכי הבקשה נחשפים להמלצת הבוחן לפני הועדה, מבקשים להביא תכנית  - תיקון תכנית לפני דיון .8

 מתוקנת לפני ועדה. 

סיון לימד כי מרבית המקרים י. הנבעבר, ניתנה האפשרות לתקן תכניות לפני ועדה : חסות האגףיהתי

לכן אנו מעדיפים להטמיע הדבר פתח מסכת של ויכוחים ולא הביא לקיצור לוחות הזמנים, אלא להיפך. 

. תכניותבנוסף לפי התיקון לחוק, אין אפשרות לתקן את הערות הצוות המקצועי כחלק מהחלטות הוועדה. 

נחיות מחלקת הרישוי אשר מפורסמות באתר המציעים לעורכי הבקשות להיצמד להוראות התב"ע ול

 .הדבר יחסוך זמן רב –נחיות מרחביות, מסמכי מדיניות מהנדס העיר וכו'( ההעירוני )

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 הערות רבות נשלחות  ותחושה שנמצאים בדו שיח של חרשים, שהיה נפתר ע"י מענה אנושי   : רישוידסק  .3

הנחייה לצוות הדסק שבכל מקרה של "מבוי סתום" )חזרה על הערות יותר ניתנה : יחסות האגףיהת

מפעמיים(  יש להעביר את התיק לבדיקת ראש צוות הדסק על מנת שתתקיים שיחה טלפונית עם עורך 

   ו פגישה בהתאם לצורך.הבקשה א

 כמו כן בכל שלב של הגשת הבקשה , ניתן להוסיף "הערות לבודק". 

 

    : תנאים להיתר .1

 למה לא לסרוק כדי שהמידע יהיה גלוי ושקוף. סקר על כל שכונה,  נדרש להציגבכל תיק תיעוד  – שימור

יחס בכובד ראש הנדרש להנחיות השימור. מציע כי נציגי עמותת האדריכלים יציגו מסמך ייש להתאופיר: 

 המלצות כיצד ניתן לצמצם את דרישות תיק התיעוד. 

 שא ייבחן יחד עם צוות השימור ומך הנסלאחר קבלת המ

 

 שעות קבלה מצומצמות,   עורכי הבקשות נתקלים בריבוי טפסים , –איכות הסביבה 

 הוחלט: האגף יבחן את הצורך בטפסים הרבים ביחד  המח' לאיכות הסביבה. 

  
  

 
 
 
 

 קורנפלד לילך  :מהרש 
 
 

 

 
  העתק: משתתפים


